



KEMENTERIAN KERAJAAN TEMPATAN DAN PERUMAHAN

NOTIS SEBUT HARGA

PEROLEHAN MEMBEKAL DAN MEMASANG VIDEO CONFERENCING SYSTEM DI BILIK MESYUARAT KEMENTERIAN KERAJAAN TEMPATAN DAN PERUMAHAN (KKTP)

Sebut harga adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat yang mempunyai Lesen Berniaga yang sah dan berdaftar dengan Pusat Pendaftaran Pembekal Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) di bawah KOD BIDANG : 210101 untuk mendapatkan sebut harga seperti berikut:-

No. Rujukan Sebutharga	Tajuk Projek	Kawasan	Pendaftaran, Gred, Kategori dan Pengkhususan <u>ATAU</u> Kelas, Kepala dan Sub-Kepala	Harga Dokumen Sebutharga
KKT&P(S)300-1/3 JLD.7()	PEROLEHAN MEMBEKAL DAN MEMASANG VIDEO CONFERENCING SYSTEM DI BILIK MESYUARAT KEMENTERIAN KERAJAAN TEMPATAN DAN PERUMAHAN (KKTP)	Kota Kinabalu	Lesen Berniaga yang sah dan berdaftar dengan Pusat Pendaftaran Pembekal Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) di bawah KOD BIDANG : 210101	RM50.00 Sahaja Dalam bentuk: i. Bank Deraf yang dipalng atas nama "Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan"

Tarikh dan Masa Penjualan Dokumen Sebut harga	: 30 Oktober 2023 sehingga 06 November 2023 Isnin – Khamis : 8.30 Pagi 12.00 Tengahari 2.00 Petang – 4.00 Petang Jumaat : 8.30 Pagi – 11.00 Pagi 2.00 Petang – 4.00 Petang
Tarikh Tutup Sebut harga	: 06 November 2023 (Isnin – Jam 10.00 Pagi)
Tempat Memasukkan Dokumen Sebut harga	: Peti Sebut harga Tingkat 15, Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan Wisma Innoprise, 88817 Kota Kinabalu

Sijil Asal PUKONSA yang masih SAH tempoh pendaftaran pada tarikh tutup sebut harga adalah WAJIB dikemukakan dan sila sediakan salinan sijil yang telah disahkan semasa membeli Dokumen Sebutharga di Kaunter Pembayaran, Bahagian Akaun, Tingkat 10, Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan, Wisma Innoprise, Kota Kinabalu.

Dokumen sebut harga boleh diperolehi semasa waktu pejabat di Bahagian Teknologi Maklumat, Tingkat 10, Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan, Wisma Innoprise, Kota Kinabalu. Penyerahan dokumen sebut harga dengan memasukkan tawaran sebut harga ke dalam peti sebut harga yang disediakan di Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan Tingkat 15 Wisma Innoprise, Kota Kinabalu, Sabah.

Kerajaan Negeri tidak akan terikat menerima tawaran sebut harga terendah atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak. Semua borang sebut harga serta dokumen sokongannya tidak akan dikembalikan. Sebarang ketetapan di atas yang tidak dipatuhi akan secara automatik sebut harga akan ditolak.

(DATUK JAMILI NAIS, PHD)
Setiausaha Tetap

Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan,
Tingkat 6, Wisma Innoprise, 88817 Kota Kinabalu.